
 
 

 

 

Notulen van de 53
e
 Algemene Ledenvergadering van het District Den Haag en Omstreken 

van de NBB in het Bridgehome van B.C. Leidschenhage op 10 mei 2014 te Leidschendam. 

 

Aanwezig: Voorzitter: S.M. Bong 

 Wedstrijdsecretaris: L.M.J. Hoogweg- Spek 

 Penningmeester: J.G.A. Brandt 

 Onderwijsadviseur: J.G.M. Metselaar 

 Clubadviseur: P. Wang 

 

s’-Gravenhaagse Bridge School: J. Klijn 

BC De Uitkomst (Bill Swaager) 

BC Groot Deyleroord (Herman Sprock) 

BC Het Buitenhof (Richard Paalman) 

BC HOC/Studiecentrum (Pjer Wijsman en Hans Gütlich) 

BC Leidschenhage (Paul Hoevenaars, Madelon Spek, Christine Winckel) 

BC Overtricks (Jan Klijn) 

BC Te Werve (Aad van Kuijk), 

BC Vronesteyn (Peter v.d. Homburg, Arne Theil) 

Java Club (Mieke Poort) 

EHBV De Bond (Satar Alladin) 

N.R.B.C. Kom…Kom Maer (Ans Corts, Peter van Egmond) 

St. Wijkcentrum Vruchtenbuurt (Bill Swaager) 

  

Afwezig met bericht: secretaris van het bestuur, BC De Pantalon , BC Loosduinen , BC RPC , 

BC Sans Atout , BC Westhaghe , N.B.C., N.N.P.V. 

 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken.  

De voorzitter opent om 11.10 de 54
e
 ALV van het district en heet de aanwezigen welkom. Hij 

introduceert de nieuwe bestuursleden: Hans Metselaar als onderwijsadviseur en Peili Wang 

als clubadviseur. Hij meldt de nieuwe opzet van de ALV: niet alleen vergaderen, maar ook 

andere activiteiten zoals een workshop over spelregels en spelen en een bridgedrive. Door 

de korte voorbereidingstijd een bescheiden start, maar dat gaat volgend jaar veranderen. 

Ingekomen stuk is een voorstel van Bill Swaager over het oprichten van een passageclub. 

Behandeling zal tijdens de rondvraag plaats vinden. 

 

2. Notulen ALV 31 mei 2013 

Na een wijziging op pagina 3, paragraaf 5: “ …. het ledenaantal verdubbeld .” in: “….het le-

denaantal aanzienlijk toegenomen.” worden de notulen gearresteerd. 
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3. Financieel verslag (bijlagen balans en jaarrekening 1e helft 2013, verslag kascommiss-

sie) 

Vanwege de wijziging van het boekjaar (valt nu weer samen met het verenigingsjaar) moest 

de periode 1 januari 2013 – 31 juli 2013 nog verantwoord worden. De ALV heeft geen op-

merkingen waarna het verslag van de kascommissie wordt voor gelezen. Op voorstel van 

deze commissie verleent de ALV decharge van het gevoerde financieel beleid over de perio-

de 1 januari – 31 juli 2013. 

 

Het lopende boekjaar wordt op 31 juli afgesloten waarna de stukken ter controle aan de 

kascommissie worden aangeboden. Behandeling op de eerstkomende ALV. 

 

Tijdens de Nieuwjaarsbijeenkomst hebben zich nog leden aangemeld om de vacatures in de 

nieuwe kascommissie te vullen. De ALV stelt de kascommissie voor 2013 – 2014 als volgt 

vast: voorzitter mevrouw M.M. Bellekom – Vogels, lid A.J. Bouts, reserve-lid B.J. van der 

Veer. 

 

4. De kalender 2014 - 2015 

De wedstrijdsecretaris licht de kalender 2014 – 2015 toe. Er wordt al een wijziging aange-

bracht: de 8
e
 en 9

e
 zitting van TD Gp 5 wordt verplaatst van 13 december naar 29 novem-

ber.  Dit seizoen wordt zowel een CLA als CLB cursus gegeven. Ook zal er weer een workshop 

over het NBB rekenprogramma worden georganiseerd. Op 20 september wordt een kader-

dag over spelregels, met life arbitrages, gehouden. N.a.v. dit agendapunt komen een aantal 

andere zaken aan de orde: 

a. De afgelopen CLA cursus telde 20 deelnemers. 14 zijn geslaagd, 4 gaan op voor een 

herexamen, 2 deelnemers zijn afgevallen. Aan de workshop over het NBBRP hebben 

14 personen deelgenomen. 

b. N.a.v. het teruglopende aantal teams dat aan de viertallencompetitie deelneemt ont-

staat een uitwisseling van gedachten. Genoemd worden de mogelijkheid een mid-

dagcompetitie te starten, meer /minder centrale speeldagen, eerder/later in het sei-

zoen, handhaven derde klasse. Besloten wordt de derde klasse te handhaven om be-

ginnende viertallers te motiveren. Overige opmerkingen worden door het bestuur 

meegenomen bij de samenstelling van de kalender voor volgend seizoen. 

c. N.a.v. de geringe belangstelling voor de toekomstdrive in het lopende seizoen wordt 

deze afgelast. Bill Swager merkt op de regels voor deelname streng zijn en stelt voor 

er soepel mee om te gaan. De ALV is het hier mee eens: het uitgangspunt moet zijn 

zoveel mogelijk beginnende bridgers te enthousiasmeren. 

 

5. Begroting 2014 – 2015 ( bijlage begroting) 

Na een korte toelichting door de penningmeester stemt de ALV in met de begroting voor het 

komend seizoen. Het  inschrijfgeld voor viertallencompetitie blijft ongewijzigd (€ 25,- per 

team), voor parencompetities blijft het € 17,50 bij girale betaling, maar wordt € 20,- bij beta-

ling op de speeldag. 

  

6. Kandidaatstelling vacature districtsbestuur 
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De voorzitter meldt dat de secretaris gaat terug treden. Hij roept de leden op deze nieuwe 

vacature binnen hun club bekend te stellen en mogelijke kandidaten bij het bestuur aan te 

melden. 

 

7. Ledenwerving 

Na de vergadering presenteren de club- en onderwijsadviseurs hun ideeën de bridgesport 

binnen het district te promoten. Peili Wang wijst een benadering kan zijn je niet te veel te 

richten op de jeugd omdat de cultuurverschillen met de huidige leden te groot zijn. Richt je 

meer op het lager maken van de huidige instroomleeftijd: van de “zestigers” naar de “vijfti-

gers” en zo verder. Je verhoogt dan de kans dat kandidaat-leden zich op je club thuis gaan 

voelen. Hans Metselaar ontvouwt een initiatief voor een regionale kaartdag: een mega-

introductieles te organiseren met medewerking van alle verenigingen en publiciteit door de 

lokale media. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

a. Bill Swaager licht zijn brief over de passageclub toe. Hij geeft aan dat van de 100 

bridgeleerlingen er slechts 15 lid worden van een NBB-aangesloten club. Hij consta-

teert een gemis in de opvang van startende bridgers bij de clubs. De stap van leren 

onder begeleiding leren naar het deelnemen aan een clubcompetitie is te groot. Er-

varen bridgers tonen vaak weinig begrip voor de startende bridger en dat schrikt een 

aantal van hen af. Een passageclub zou hierbij kunnen helpen. In zo’n club spelen 

startende bridgers onder begeleiding en een aangepast tempo een competitie. Het 

wordt daarna makkelijker bij  de “normale” clubcompetities aan te sluiten. In de dis-

cussie hierover komt naar voren dat de opzet van een passageclub een prima manier 

zou zijn, maar dat dit beter geen aparte club zou moeten worden maar een activiteit 

waarbij de clubs direct betrokken zijn. Centralisatie zal waarschijnlijk niet het beoog-

de doel halen, maar lokale initiatieven waar een aantal clubs samenwerken en direct 

binding met een club wordt gelegd lijken welk kansrijk. Ook moeten de financiële as-

pecten worden uitgewerkt: subsidie op lidmaatschap? Besloten wordt dat de onder-

wijsadviseur en Bill, met belangstellende clubs en bridgedocenten, dit voorstel gaan 

uitwerken. 

b. Leontien Hoogweg doet een oproep zomerdrives of - competities bij haar aan te 

melden zodat die op de website kunnen worden vermeld. 

c. Bill Swaager vraagt of het NBBRP zodanig kan worden aangepast dat ook de tussen-

stand bij butlerwedstrijden kan worden getoond. 

d. Satar Alladin complimenteert het bestuur met de nieuwe formule voor de ALV, maar 

vraagt het een volgende keer zo in te delen dat deelnemers aan de ALV ook aan de 

workshops deel kunnen nemen. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering met de melding dat de  da-

tum voor de volgende vergadering nog bekend wordt gemaakt. Hij nodigt de aanwezigen uit 

voor de lunch en de aansluitende bridgedrive. 

 


